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جهان زیر سوال فلسطین
ادامه از صفحه یک

این عمل چنان فجیع و غیر انسانی بود که هنوز هم به عنوان یکی از 
جنایت های مشمئز کننده بر وجدان بشری سنگینی می کند و هنوز هم 

حول محور آن فیلم های سینمایی ساخته می شود.
اکنون رژیم صهیونیستی اسرائیل در مقابل عملیات حماس نه تعداد 
معدودی از اهالی یک شهر که کل یک ملت را به گروگان گرفته و به صورت 

سیستماتیک به قتل عام آن ها می پردازد.
این جنایت بی سابقه و شرم آور در روز روشن و در مقابل دوربین های 
المللی،  بین  سازمان های  می گیرد.  صورت  بشر  حقوق  مدعی  ممالک 
اتحادیه ها و مجامع غربی از این حوادث خونبار فقط اظهار تاسف میکنند و 

حتی حاضر به محکوم کردن آن نیستند.
ممالک غربی و در راس آن ها آمریکا به صورت تمام قد از رژیمی حمایت 
می کنند که تا کنون ده ها قطعنامه سازمان ملل متحد را نقض کرده و 
در تجاوزکاری و اشغالگری آن اکنون جای هیچگونه تردیدی وجود ندارد. 
رژیمی که زمین کشاورزان مظلوم فلسطینی را آتش می زند خانه آنهارا بر 
سرشان خراب می کند و هرروز دامنه شهرک سازی های خود را در یک 

وجب زمین باقی مانده برای فلسطینی ها گسترش می دهد.
رژیمی که اگر یک صدم از سیاست های نژاد پرستانه آن در سرزمینی 

دیگر اتفاق می افتاد داد و هوار ممالک غربی به هوا می رفت.
شاید اگر مصائب مردم فلسطین و حوادث هولناک این سرزمین در ۷۵ 
سال گذشته نبود مردم جهان با این صراحت و عریانی چهره ریاکارانه 
ممالک غربی را نمی دید وبه پوچی ادعا های بشر دوستانه آن ها پی نمی برد.

رئیس اسبق رژیم صهیونیستی در جایی گفته بود: با این مصائبی که 
بر سر قوم یهود آمد )هولوکاست و دیگر مسائل ادعایی( آن ها مجاز به 

هرکاری هستند.
اکنون بر اساس این گذاره مجعول و مشکوک رژیم اسرائیل فی الواقع هر 
کاری را انجام می دهد. قطع نامه های سازمان ملل را به هیچ می شمارد، 
عضو سازمان انرژی اتمی نیست و بی محابا به کشتار زنان و کودکان و 
شهروندان بی دفاع می پردازد و با این همه بر روی چشم مدعیان حقوق 

بشر جای دارد.
به راستی آیا بشر با این همه پیشرفت های ادعایی در زمینه علم فرهنگ 
وتمدن قادر نیست نقطه پایانی بر این جنایات هولناک گذاشته و یک ملت 

مظلوم را از حقوق حقه خود برخوردار سازد؟

با حضور رئیس جمهور انجام شد
رونمایی از رصدخانه اقتصاد ایران

از رصدخانه  امور دارایی  اقتصاد و  با حضور در وزارت  رئیس جمهور 
اقتصاد ایران به صورت رسمی رونمایی کرد.

به گزارش ایسنا، سید ابراهیم رئیسی که صبح امروز در قالب فرآیند 
نظارت ستادی بر وزارتخانه ها و دستگاه های اجرایی به وزارت امور اقتصادی 
و دارایی رفته بود، از رصدخانه اقتصاد ایران شامل سامانه داشبورد جامع 
اطلاعاتی اقتصاد ایران و سامانه متمرکز اطلاعات بنگاه ها و شرکت های 

دولتی و نهادهای عمومی غیردولتی رونمایی کرد.
یکپارچگی در داده ها و اطلاعات اقتصادی کشور، امکان رصد دقیق و 
به روز این اطلاعات، ایجاد شفافیت در عملکرد وزارتخانه های اقتصادی و 
کلیه شرکت های تحت کنترل دولت و همچنین امکان رصد روزانه آخرین 
وضعیت سازمان های تابع وزارت اقتصاد از جمله ویژگی ها و کاربردهای 

این سامانه ها است.

موسوی خبر داد
اصلاحیه لایحه بودجه ۱۴۰۳ تقدیم مجلس شد

سخنگوی هیات رئیسه مجلس گفت که دولت اصلاحیه لایحه بودجه 
۱۴۰۳ را به مجلس ارسال کرده است.

سید نظام الدین موسوی در گفت و گو با ایسنا اظهار کرد: امروز دولت 
لایحه اصلاحیه بودجه ۱۴۰۳ را تقدیم مجلس کرد؛ براین اساس امروز و فردا 
جلسه کمیسیون تلفیق لایحه بودجه تشکیل می شود. وی ادامه داد: فردا 
کمیسیون تلفیق درباره کلیات لایحه بودجه رای گیری کرده و گزارش آن را 
به هیات رئیسه ارائه می کند. مجلس نیز در جلسه روز چهارشنبه به بررسی 
لایحه اصلاحی بودجه می پردازد.   سخنگوی هیات رئیسه مجلس در پایان 
گفت: در صورتی که نمایندگان مجلس با کلیات لایحه اصلاحیه بودجه 
موافقت کنند، لایحه برای بررسی جزییات به کمیسیون تلفیق ارجاع می شود.

»علی باقری« وارد توکیو شد
بررسی روابط دوجانبه ایران و ژاپن و تحولات منطقه ای و بین المللی، 
مهم ترین محورهای سفر معاون سیاسی وزارت امور خارجه کشورمان به 

توکیو است.
خارجه  امور  وزارت  سیاسی  معاون  باقری«  »علی  ایلنا،  گزارش  به 
کشورمان بنا به دعوت رسمی همتای ژاپنی خود، امروز وارد توکیو شد. 
معاون سیاسی وزارت امور خارجه در این سفر قرار است با »کامیکاوا« 
وزیر امور خارجه و »فوناکوشی« معاون ارشد سیاسی وزیر خارجه ژاپن 
دیدار کند. باقری همچنین با مقامات پارلمانی این کشور دیدار خواهد 
کرد. گفت وگو با اندیشمندان ژاپنی، از دیگر برنامه های باقری در این سفر 
است. بررسی روابط دوجانبه و تحولات منطقه ای و بین المللی، مهم ترین 
محورهای گفت وگوهای معاون سیاسی وزارت امور خارجه کشورمان با 

طرف های ژاپنی خواهد بود.

رئیس مجلس:

صندلی ها مواضع ما را در حرف زدن عوض نکند
نباید  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
صندلی ها مواضع ما را در حرف زدن تغییر دهد.

به گزارش ایسنا، محمدباقر قالیباف در مراسمی 
به مناسبت روز پژوهش در مرکز پژوهش های 
مجلس شورای اسلامی گفت: فکر می کنم امروز 
مجددا بودجه به مجلس تقدیم شود و فردا در 
صحن اعلام وصول می کنیم. کمیسیون تلفیق نیز 
امروز جلسات خود را برای بررسی مجدد کلیات 

تشکیل می دهد و فردا هم جلسه دارد.
شورای  مجلس  اساس  براین  داد:  ادامه  وی 
اسلامی روز چهارشنبه مجددا کلیات لایحه بودجه 

را در صحن بررسی خواهد کرد.
رئیس مجلس شورای اسلامی در ادامه با بیان 
این که همواره به دنبال جوانگرایی است، گفت: 
خودم  به  انقلاب  دین  عنوان  به  را  جوانگرایی 
همواره دنبال می کنم چون وقتی ۱۸ ساله  بودم 
پا به عرصه مدیریتی گذاشتم و این فرصتی بود 
که انقلاب به من داد هیچ وقت آن را فراموش 
از  کردم  تلاش  همواره  همین  برای  و  نمی کنم 

جوان ها استفاده کنم.
وی ادامه داد: ما آن طور که باید و شاید از توان 
جوانان و زنان استفاده نکردیم. در حوزه مسائل 
اجتماعی هم آن طور که باید ندرخشیدیم حال 
این که اساس انقلاب اسلامی برخواسته از بطن 

مردم است.
در مواردی در حوزه مسائل اجتماعی لکنت زبان 

داشتیم
در  جاهایی  در  کرد:  اظهار  همچنین  قالیباف 
حوزه مسائل اجتماعی لکنت زبان داشتیم و در 
مواردی لکنت را برای جوانان و زنان فراهم نکردیم. 
۳۰ سال است که می گویم اگر می خواهیم بگوییم 
که ما ایران دوست و وطن دوست واقعی هستیم 
امام و  ایران قوی بوده و دلداده به  و به دنبال 
رهبری و مردم و حزب اللهی هستیم قطعا باید 
کارآمدی دین در اداره جامعه را پیگیری کنیم که 
نتوانستیم در اینجا کارنامه قابل قبولی ارائه کنیم.

مدیریتی  حوزه  در  کرد:  بیان  همچنین  وی 
همواره تاکیدم بر این است که هر وقت احساس 
ناامیدی و خستگی داشتیم افتخارات خود را در 
مقیاس جهانی، منطقه ای، ملی و محلی دیده که 
در تمامی سطوح کارهای افتخارآمیزی کردیم اگر 
هم غرور ما را فرا گرفت به این نگاه کنیم که چقدر 
کار بر روی زمین مانده و فرصت ها را از دست 
دادیم؛ این رویکرد باعث توازن، تعادل و انصاف 

ما در مدیریت می شود.
صندلی ها مواضع ما را در حرف زدن عوض نکند

به  اشاره  با  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
گفت:  پژوهش ها  مرکز  عملکرد  و  اقدامات 
هرچقدر زمان گذشت و من نوع کار مرکز را دیدم، 
اعتمادم بیشتر شد البته که یک لایه از مرکز تغییر 
کرد و در دولت حضور پیدا کردم همان زمان به 
آنها گفتم که حرف هایی را که در مرکز می زدید به 
هر دلیلی در دولت تغییر ندهید و اگر هم تغییر 
دادید دلیلی برای وجدان خود داشته باشید نه 
این که محیط باعث تغییر موضع و نظر شما شود؛ 
نباید صندلی ها مواضع ما را در حرف زدن تغییر 
دهد. این دست موضع گیری ها زیاد است بخشی 
نمی شود  مسائل  حل  باعث  که  آسیب هایی  از 

ریشه در این اتفاقات دارد.
قالیباف ادامه داد: ما از ظرفیت مرکز پژوهش ها 
در زمان بررسی برنامه هفتم توسعه بودجه و حتی 
استفاده  اسلامی  شورای  مجلس  روز  دستورات 

این  و  داریم  ایمان  آنها  کار  به  چون  می کنیم 
مسئولیت شما را بیشتر می کند.

مجلس  مخالفت  به  اشاره  با  مجلس  رئیس 
تصریح  بودجه  لایحه  کلیات  با  اسلامی  شورای 
کرد: شنبه جلسه ای در سطح رئیس جمهور و 
معاون اول درباره بودجه داشتیم که در آنجا آقای 
پرهیزکاری از مرکز پژوهش ها حضور پیدا کرد و به 

اظهارنظر درباره بودجه پرداخت.
قالیباف اضافه کرد: اینها روش هایی است که 
می تواند حکمرانی را درست کرده و مسیر را پیش 
ببریم. پس نباید اجازه دهیم سیاست و سیاست 
زدگی بر مسائل علمی و تخصصی سایه بیندازد. 
تصمیم  وجه  دو  در  اسلامی  شورای  مجلس 
سیاسی و تشخیص علمی است تصمیم سیاسی 
با نمایندگان و تشخیص علمی با مرکز پژوهش ها 
است که ترکیب آن دو مجلس شورای اسلامی را 
در ریل خود قرار می دهد و اینجاست که مجلس 

در راس امور قرار می گیرد.
رئیس مجلس شورای اسلامی با اشاره به لایحه 
هفتم  برنامه  کرد:  اظهار  توسعه  هفتم  برنامه 
توسعه متفاوت تر از شش برنامه گذشته است، ما 
در ماده ۱۱۸ برنامه هفتم توسعه راهبری ماهانه، 
فصلی و سالانه برنامه را تدوین کردیم تا برنامه 

هفتم مبتنی بر رویکرد راهبری کنترل شود.
بودجه منطبق با سیاست های برنامه هفتم نبود

وی بیان کرد: یکی از علت هایی که باعث رد 
شدن کلیات لایحه بودجه سال آینده در صحن 
شد، این بود که بودجه سال ۱۴۰۳ به عنوان اولین 
بودجه برنامه هفتم توسعه جهت گیری منطبق با 
سیاست های برنامه را نداشت این موضوع را به 
دولت هم گفتیم بحث ما مربوط به اعتبار و ردیف 
بودجه نبود بلکه تاکید ما بر جهت گیری بودجه بر 

مبنای برنامه هفتم است.
رئیس مجلس شورای اسلامی توضیح داد: در 
بودجه تکلیف دیون دولت به پیمانکاران آن هم 
بالغ بر ۱۰۰ همت مشخص نشده بود حال این که 
تعیین  آن  توسعه جهت گیری  برنامه هفتم  در 

شد، همچنین رابطه بین روابط مالی نفت و دولت 
بانک ها  به  دولتی  و شرکت های  دولت  دیون  و 
شفاف نبود؛ خدا ما را نیامرزد و نبخشد که اگر 
در این موارد رفتار سیاسی داشتیم و کار سیاسی 
کردیم. حرف ما این است که باید در جهت برنامه 
شرعی  تکلیف  این  شود،  حرکت  توسعه  هفتم 

است و محکم هم درباره آن می ایستیم.
قالیباف با اشاره به ماده ۱۱۸ برنامه هفتم توسعه 
تصریح کرد: راهبری برنامه هفتم توسعه مبتنی بر 
ماده ۱۱۸ با مسئولیت معاون اول و دبیری سازمان 
برنامه بودجه است که دو نفر نماینده مجلس 
شورای اسلامی به عنوان ناظر حضور دارند. مسیر 
راهبری مشخص بوده که مرکز پژوهش ها در این 

روند نقش بی نظیری داشته است.
کرد:  اظهار  پژوهش ها  مرکز  به  وی خطاب 
باید حتما اولویت های مجلس دوازدهم و پیش 
نویس قوانین لازم برای مجلس دوازدهم تعیین 
شود این از موضوعات زیرساختی و اساسی مرکز 
پژوهش ها است که نباید لحظه ای درنگ شود و 
باید دغدغه مند باشیم. ما به دغدغه مندی نیاز 
داریم تا موضوعات حل شود؛ من بسیار ناراحت 
می شوم و حتی در مرز سکته می روم که وقتی 
در جلساتی حضور پیدا می کنم که پیش از این 
با من  کار  در ۳۰ سال گذشته مسئولیت آن 
بوده ولی همچنان ادبیات و متن حرف ها همان 
چیزی است که ۳۰ سال قبل مطرح شده است، 
یعنی چند نسل تغییر کرده و همچنان حرف ها 
همان است و به همین دلیل هم مشکلات حل 
نمی شود البته که یا ما روش حل مساله را بلد 
نیستیم یا نمی خواهیم و یا هر چیز دیگری. ما 

در نوع حکمرانی و حل مسائل مشکل داریم.
نقش مرکز پژوهش ها بر حل مسائل کشور در 

حوزه قانون گذاری بی نظیر است
مجلس  اسلامی،  شورای  مجلس  رئیس 
یازدهم را مجلسی فعال توصیف کرد و گفت: 
ما با نقشه راه حرکت کردیم و در بسیاری از 
مسائل به خصوص در حوزه اقتصادی مبتنی بر 

این نقشه پیش رفتیم که نقش مرکز پژوهش ها 
در حل مسائل کشور در حوزه قانون گذاری و 
است.  بی نظیر  قانون  اجرای  کردن  رصد  بعد 
مرکز پژوهش ها باید به سمتی حرکت کند که 
مشکلات  حل  در جهت  کشور  منابع  جریان 
مردم باشد ما باید به یک رفاه عمومی دست 
پیدا کنیم. بحث سرمایه  گذاری و زیرساخت ها 
مهم است مرکز باید بین انتظارات و نیازها یک 
رابطه درست و متوازن در حوزه قانون گذاری و 

راهبری قانون پیدا کند.
وی با تاکید بر مردمی سازی گفت: در این راستا 
پذیرش اجتماعی بسیار مهم است باید واقعیات 
اجتماعی را مدنظر داشته باشیم. فلسفه نظام 
جمهوری اسلامی ایران آگاهی بخشی به مردم 
است در همه حوزه ها باید اولین کار آگاهی  بخشی 
خود  حقوق  به  نسبت  مردم  تا  باشد  مردم  به 
مطلع باشند. قالیباف توضیح داد: اگر جامعه ای 
حق خود را شناخت و آن را مطالبه کرد یک اتفاق 
وظیفه  جامعه  که  است  این  که  می افتد  بزرگ 
خود را فهمیده و اجرا می کند اگر مردم حق خود 
را ندانند و مطالبه نکنند آن وقت وظیفه شان را 
هم پس می زنند در این شرایط اعتماد بین مردم 
و مسئولان شکل می گیرد؛ با شکل گیری اعتماد 
معنادار  مشارکت  می شود.  معنادار  مشارکت 
اقتصاد،  به معنای تورم تک رقمی، بزرگ  شدن 
سرمایه  گذاری بیشتر و خانواده و جامعه قوی 

است.
بر  تاکید  با  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
ابتدا  از همان  نویسی  قانون  برای  باید  این که 
کرد:  تصریح  کنیم،  دخیل  را  قانون  ذینفعان 
تعاون  اصناف،  بازرگانی،  اتاق  که  همان طور 
پژوهش ها می آیند  مرکز  در  و سایر بخش ها 
باید کمیسیون های مجلس شورای اسلامی هم 
حضور داشته باشند باید از همه ظرفیت های 
عنصر  چهار  و  کنیم  استفاده  سازی  مردمی 
شفاف سازی، هوشمند سازی، مردمی سازی 

و کارآمد سازی دنبال شود.

سخن نخست

اخبار

قالیباف: در جاهایی در حوزه 
مسائل اجتماعی لکنت زبان 
داشتیم و در مواردی لکنت 
را برای جوانان و زنان فراهم 

نکردیم. 30 سال است که 
می گویم اگر می خواهیم بگوییم 

که ما ایران دوست و وطن 
دوست واقعی هستیم و به 

دنبال ایران قوی بوده و دلداده 
به امام و رهبری و مردم و 

حزب اللهی هستیم قطعا باید 
کارآمدی دین در اداره جامعه 

را پیگیری کنیم که نتوانستیم 
در اینجا کارنامه قابل قبولی 

ارائه کنیم

رئیس سازمان انرژی اتمی گفت: تا سال آینده که پنجاهمین سالگرد 
تاسیس سازمان انرژی اتمی است، تعداد کلینیک های درمان زخم 

کشور به ۵۰ کلینیک افزایش خواهد یافت.
به گزارش خبرنگار سیاست خارجی ایرنا، محمد اسلامی رئیس سازمان 
انرژی اتمی کشورمان صبح امروز )دوشنبه( در مراسم افتتاح نخستین 

کلینیک درمان زخم کشور با استفاده از فناوری پلاسما، اظهارداشت: 
امروز در سه شهر ورامین، قم و کرج، کلینیک درمان زخم با استفاده از 

فناوری پلاسما راه اندازی شده است.
وی گفت: تا سال آینده که پنجاهمین سالگرد تاسیس سازمان انرژی 
اتمی است، تعداد کلینیک های درمان زخم کشور به ۵۰ کلینیک افزایش 
خواهد یافت و با افتخار این خدمت را به مردم ایران ارائه خواهیم کرد. 
فناوری پلاسما در بخش مبارزه با سرطان هم گسترش قابل ملاحظه ای 

خواهد داشت. 
رئیس سازمان انرژی اتمی تصریح کرد: برنامه داریم که برای مواردی 
که در عمل قلب نیاز است، با همکاری دانشگاه علوم پزشکی شهید 

بهشتی استفاده از آزمایشگاه فناوری پلاسما را عملیاتی کنیم.
تولید ۵۰ نوع رادیودارو در ایران

اسلامی با بیان اینکه در حال حاضر ۵۰ نوع رادیودارو تولید می کنیم 
که هم در تشخیص و هم در درمان کاربرد دارد، افزود: اگر ما ظرفیت 
رژیم  و  دشمنان  که  هسته ای  سوخت  چرخه  و  نداشتیم  صنعتی 
صهیونیستی به شدت با آن دشمنی می کنند را نداشتیم هرگز امکان 

تولید رادیو داروها را هم نمی داشتیم.
وی با بیان اینکه تنها شرکت رادیو داروی ایران که تراز جهانی دارد 
دارو  رادیو  داد:  ادامه  است،  واقع شده  تحریم  سال هاست که مورد 
عمری کمتر از ۱۲ سال در جهان دارد و امروز ایران در صدر شرکت های 

پیشتاز در تولید رادیو داروهاست.
معاون رئیس جمهور بیان داشت: همین شرکت ما که مورد تحریم 
قرار گرفته است امروز دستاوردهایش ۵۰ رادیو دارو است که در اختیار 
مردم قرار گرفته و در ۲۱۰ مرکز پزشکی مورد استفاده قرار می گیرد که هم 
در بخش تشخیصی و هم در بخش درمانی کاربرد دارد. حدود ۱۰ رادیو 
داروی ما هم در فرایند تست های بالینی قرار دارد که انشالله به محض 

آنکه نتایج آن به ثمر برسد به سبد محصولات ما اضافه خواهد شد.
به وعده خود عمل کردیم

وی گفت: ما در هفته پژوهش ۳ رادیو داروی جدید را افتتاح کردیم 
که آن هم بر اساس وعده سال گذشته ما بوده که گفتیم در رادیو 
داروهای تشخیصی تلاش ما این است که ضریب دقت خود را افزایش 
دهیم تا ضایعات در بدن بیشتر برای پزشک مشهود شود تا او هم بتواند 
جهت درمان با دقت بیشتری تشخیص دهد و بر این اساس، دو رادیو 

داروی اخیر با همین هدف رونمایی شدند.
اسلامی در پایان خاطرنشان کرد: رادیو داروهای درمانی را تعهد 
کردیم که با اثربخشی بالاتر دنبال کنیم که یکی از سه رادیو دارویی 
که در همین هفته رونمایی و وارد فاز بالینی شد از همین جنس است 
که بتواند اثربخشی بالایی داشته باشد تا بتواند با کم کردن رنج و درد 
بیماران، خیلی زود ضایعه سرطانی بیمار را از بین ببرد و پاکسازی 

کند.

اسلامی خبر داد
تا سال آینده کلینیک های درمان زخم با استفاده از فن آوری پلاسما به عدد ۵۰ خواهد رسید

حجت الاسلام و المسلمین اسماعیل خطیب در پیامی 
تاکید کرد که ملت ایران انتظار و مطالبه فوری مجازات 
مسببین خون های به ناحق ریخته شده  شهدای حادثه  
تروریستی راسک را دارند و جامعه  اطلاعاتی و سربازان 

گمنام امام زمان )عج( این را وظیفه خود می دانند.
به گزارش ایسنا، متن پیام وزیر اطلاعات به شرح زیر 

است:
من المؤمنین رجال صدقوا ما عاهدوا الله علیه فمنهم من 

قضی نحبه و منهم من ینتظر وما بدلوا تبدیلا
برادر ارجمند سردار فرماندهی کل انتظامی جمهوری 

اسلامی ایران سرتیپ پاسدار احمد رادان
سلام علیکم

شهادت مظلومانه  جان بر کفان مرزهای ایران اسلامی 
در ایاّم سالروز شهادت حضرت صدیقه طاهره )س( را 
خدمت فرماندهی معظمّ کل قوا، جنابعالی، خانواده های 
معزز شهدا، فرماندهان، کارکنان و سربازان غیور فراجا و 

مردم انقلابی و سرافراز ایران تسلیت عرض می کنم.
ملتّ شریف، نجیب و شهیدپرور ایران ضمن قدردانی 
از مجاهدت ها و جانفشانی های مدافعین مرزهای مقدس 
مجازات  فوری  مطالبه  و  انتظار  ایران،  اسلامی  میهن 

این  شهدای  شده   ریخته  ناحق  به  های  خون  مسببین 
حادثه  تروریستی را دارند و جامعه  اطلاعاتی و سربازان 

گمنام امام زمان )عج( این را وظیفه خود می دانند.
از خداوند متعال برای شهدای این حادثه در اعلی علیین، 
نیز  مجروحین  برای  و  ائمه ی معصومین)ع(  همنشینی 
شفای عاجل، تندرستی و سربلندی و برای خانواده های 
آنان اجر عظیم، شکیبایی و شفاعت حضرت زهرا)س( را 

خواستاریم.
سید اسماعیل خطیب
وزیر اطلاعات

وزیر اطلاعات:
سربازان گمنام امام زمان )عج( مجازات مسببین حادثه  راسک را وظیفه خود می دانند


